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Abstract (en)
[origin: WO8810185A1] In a device (1) and a process for manufacturing roof covering boards having a transverse flange integrally formed by
extrusion, recesses in the lower mould cavities (7, 7') corresponding to the flange are first filled with a hardenable plastic material in a charging
station, the plastic material is then condensed in at least one condensing station (40, 60, 70), and a continuous coat of the material is applied in a
coating station (78). The material is then processed in a known manner to obtain roof covering boards.

Abstract (fr)
Un dispositif (1) et un procédé servent a fabriquer des dalles de couverture de toits ayant sur leur face intérieure une bride transversale
intégralement fagonnée par extrusion. Des cavités de demi-moules inférieurs (7, 7') correspondant a la bride transversale sont remplies dans une
station de chargement (20) avec du matériau plastique durcissable qui est condensé ensuite dans une station de condensation (40, 60, 70), avant
qu'une couche continue du matériau ne soit appliquée dans une station de revétement (78). Le matériau est ensuite traité de maniére connue afin
de former des dalles de couverture de toits.
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